
上海交通大学 2025 年度本科国际学生奖学金 

年度评审结果公示 

SJTU International Undergraduate Students Scholarship Annual 

Review Result in 2025 

 根据国家留学基金委关于中国政府奖学金年度评审办法及上海

市政府奖学金相关规定，结合学校实际情况，我校于 2025 年 4 月正

式启动了 2025 年度上海交通大学本科国际学生奖学金年度评审工作。

现将评审结果予以公示，公示时间：2025 年 5 月 22 日至 5 月 26 日。 

According to the policies of China Scholarship Council and Shanghai 

Government Scholarship, as well as the regulations of Shanghai Jiao Tong 

University, the annual scholarship review for international undergraduate 

students was initiated in April. The results are listed below to the public 

from May 22, 2025 to May 26, 2025. 

学号/Student ID 年审结果/Review Conclusion 

522370990001 取消/Cancel 

523030990002 中止/Suspend 

523030990022 中止/Suspend 

523010990001 中止/Suspend 

520030990027 恢复/Resume 

522030990013 恢复/Resume 

522120990006 恢复/Resume 



522120990038 恢复/Resume 

520020990008 恢复/Resume 

520020990009 恢复/Resume 

其它/All others 维持/Keep 

年审结果为取消或中止的，将于 2025 年 9 月开始生效；休学学

生自休学当月开始暂停奖学金。 

Any scholarship suspension or cancellation will take effect from 

September 2025 on. Scholarship suspension due to leave of absence takes 

effect from the month of his/her study suspension. 

如对年度评审结果有异议，可在 2025 年 5 月 26 日（周一）下午

17：00 前以邮件形式向留学生发展中心提出，并提供具体事实和依

据。邮箱：isc.o@sjtu.edu.cn。 

If you have any questions concerning the review result, please inquire 

the International Student Center via email before 5:00 p.m., May 26, 

2025(Monday). E-mail: isc.o@sjtu.edu.cn. 

留学生发展中心 International Student Center 

2025 年 5 月 22 日 May 22, 2025 

 


